
Konstituerende bestyrelsesmøde d. 9/3 2017 

 

Dette møde var som udgangspunkt ikke indkaldt som bestyrelsesmøde, men det var indkaldt pga. Lines, 

tidligere staldmedarbejder, opsigelse, så vi kunne drøfte den fremtidige medarbejder situation. Idet der var 

positivt nyt på medarbejder fronter, og alle seniormedlemmer var til stede, valgte vi at konstituere os. På 

mødet talte vi om løst og fast, men da mødet ikke var forberedt til at være alm. Bestyrelsesmøde, blev 

økonomien ikke drøftet. 

 

Referaterne fra mødet d. 21/1-2017 og generalforsamlingen d. 22/2-2017 er godkendt. 

 

Bestyrelsen konstituerer sig således: 

Formand: Hans H. Storm 

Næstformand: Rikke K. Hansen 

Kassere: Charlotte Hannibal 

Sekretær: Tina Jeppesen 

Menigt medlem: Karina Pedersen  

Ungdomsmedlem: Sabrina Pilemand 

Ungdomsmedlem: Pernille Friis 

 

Ansvarsområder: 

Hans: Kommunikation med DRF og det offentlige, springmateriale. 

Rikke: Wrap, indkøb og kvalitet 

Hannibal: Sociale medier, personale, boksansvarlig, indkøb til Tutten og rengøring 

Tina: Mødeindkaldelser og rangliste ansvarlig 

 

Der holdes sponsorfrokost søndag d. 19/3, hvor der holdes klubmesterskab i spring. Hans deltager i 

frokosten. 

 

Der er 100 års klasser i breddeklasser den weekend vi holder klubmesterskab. Der er endvidere 100 års 

klasser til hippoaden. Vi er blevet spurgt, om vi vil holde nogle 100 års klasser til vores september spring-

stævne. 

 

Vi har drøftet at søge penge hos Vikima – evt. prøve at søge tilskud til spring og/eller flis til ridehusbund.  

 

Der er behov for en ny computer til at køre stævneprogrammet. Hannibal vil gå videre med det. Vi 

overvejer også, om vi skal have en større skærm, så der kan være to baner på en skærm. 

 

Der er kommet wrap – der er 60 baller frem til juli. 


